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 פארק המים רעות. עמותת    -נערך דיון וועד מנהל  7/1/2025בתאריך  .1

רחלי   סגן יו"ר הוועד, -, עמרי שטרןיו"ר הוועד המנהל -יוני שטריקס: בדיון השתתפו .2

,  ירון רוזינר -יו"ר וועדת ביקורתאורי פארן,  ואמיר פרי, שלכטר, חמי עידן, אורית דואני,  

   .אריק מורה -ומנכ"ל הפארקחבר וועדת ביקורת   -מוטי דויטשר

 . עודד מלניק )חו"ל( :לא נכח .3

בא ממנו ואת  הוא , הציג את עצמו, את הרקע ש(מנהל התפעול)אורי אטיאס  -בתחילת הדיון .4

לשאלת היו"ר ענה על האתגרים המרכזיים שאיתם הוא מתמודד    .התפקידים שביצע

 .חדרי מכונות ישנים, חדר כימיקלים שנבנה שלא עפ"י התקן וכד' -במסגרת התפקיד

 :מהלך הדיון

  -לרכוש כרטיסיות אורח ,חברת עמותה שאיננה מנויה  -בקשתה של גילה ניר .א

   .נדחתה

  ה שניתנת להשוות את ההנחה של בן נשוי להנח ,חבר עמותה  -בקשתו של עידו צברי .ב

החל  עם זאת הוחלט לבטל את הפער בין ההנחות ו  .נדחתה  -30בן רווק מעל גיל ל

אחוז ממחיר מנוי   25של  זהה יקבל הנחה   ,משנה הבאה כל בן ממשיך רווק/נשוי

 חיצוני. 

 .אושר פה אחד   -הוצג ע"י המנכ"ל()  2025תקציב  .ג

 .מנכ"ל  -עדכונים שוטפים .ד

 

 : יוני שטריקס -  יו"ר העמותה      

 התייחס לבדיקה שעשה מול המנכ"ל בנוגע למקרים שאירעו בחד"כ ביבנה ובנוגע לאפשרות ( 1      

 שונים לגמרי, סיכויים   הפעילות  מאפייני כפי שהוסבר  -פריצה למצלמות האבטחה בפארק          

 מע' ההגנה על הקבצים השמורים במע' המצלמות   . קלושים להתכנות אירוע דומה בפארק          

 עומדת ברמה טובה, אם כי אינה חסינה לפורצים מקצועיים.            

 , נושאים נוספים יסוכמו 2024יוצג סיכום המנכ"ל לשנה"ע   4/3 -בדיון וועד מנהל שיתקיים ב( 2      

 .  בהמשך          

 הודה לכלל המשתתפים בדיון. ( 3      



 

       

 מנכ"ל.   -אריק מורה  :כתב     

 יו"ר הוועד המנהל.  -יוני שטריקס:  אישר     


